

Where Food & Business Meet 餐飲菁英 匯聚於此

3-5/9/2024 HKCEC 香港會議展覽中心



## Indulge in the Unparalleled Artistry of Asia's Best Bartender at RBHK

親身體驗亞洲頂級調酒師Lorenzo Antinori的非凡酒藝



Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) is thrilled to welcome Mr Lorenzo Antinori, the cofounder of the iconic Bar Leone, to our esteemed event.

This summer, Bar Leone made history as the first-ever establishment to debut and claim the coveted title of No. 1 on Asia's 50 Best Bars 2024 list, a remarkable achievement that has sent shockwaves of excitement through the Hong Kong F&B industry.

香港餐飲展很榮幸迎來Bar Leone的聯合創辦人Lorenzo Antinori先生。Bar Leone今 年創下歷史,成為首家即時登上「亞洲50最佳酒吧2024」冠軍寶座的酒吧,為香港 餐飲界帶來無比興奮。

As a master mixologist, Mr Antinori has repeatedly led his team to the pinnacles of Asia's and the World's 50 Best Bars rankings. At RBHK, he will be conducting a captivating cocktail demonstration, offering you a rare glimpse into the charismatic artistry that has made Bar Leone a global sensation.

作為一位大師級調酒師,Antinori先生屢次帶領團隊榮登亞洲及全球「50最佳酒 吧」榜單。在香港餐飲展上,他將進行精彩的調酒示範,讓您一睹Bar Leone成為全 球矚目焦點的迷人魅力。







Renowned for its nostalgic Italian hospitality and timeless bartending craft, Bar Leone focuses on reviving classic cocktails with a low-intervention approach, emphasising the quality of local, seasonal ingredients. Prepare to be mesmerised as Mr Antinori showcases his unparalleled skills and passion for elevating the cocktail experience.



Bar Leone以懷舊的義式好客文化及調酒藝術著稱,以低干預手法重塑經典雞尾酒, 並嚴選優質季節食材。敬請期待Antinori先生展現其非凡的技藝和熱情,為您呈獻酒 類體驗的全新境界

Don't miss this opportunity to witness the magic of Asia's best bar firsthand. Join us at RBHK and immerse yourself in the unique charm and sophistication of Bar Leone's pioneering spirit.

不容錯過與亞洲頂尖調酒師的交流。讓我們一同親身感受Bar Leone開創性精神所散 發的獨特魅力。

> Register as Visitor 立即登記成為買家

**Informa Markets** 

Discover more:

Follow us:

**L** +852 3709 4981 visit@rbhk-ga.com



www.RBHK-GA.com

Organiser:

0

informa

markets

